



9. november 2017

<p>Kære mulige stand holder</p> <p>Vi er godt i gang med forberedelserne til WUSV2018 i Randers.</p> <p>Vi indretter en "butik Allé" på stadion, overdækket og afskærmet med net skillevægge, placeret mellem spisestederne og med direkte udsyn til konkurrencebanen.</p> <p>Planen er at lande på en m<sup>2</sup> pris på ca. 50 Euro, for alle dage, prisen er usikker og kan reduceres.</p> <p>Vi vil gerne gøre det så godt som muligt for dig, derfor vil vi gerne vide: Er du måske interesseret i en plads? Hvor mange m<sup>2</sup>, vil du gerne råde over? Vil du gerne have plads på stadion? Vil du hellere have plads, uden for, i forbindelse med indgangen til stadion? Har du brug for strøm?</p>	<p>Dear possible Stall owner</p> <p>We are well in the process of preparing for WUSV2018 in Randers.</p> <p>We offer a "stall Ally" on the stadium, covered and screened with network partitions, located between the dining areas and with direct view to the competition field.</p> <p>The plan is to end with a price of 50 Euros pr. m<sup>2</sup>, for all the days. The price is yet uncertain and could be further reduced.</p> <p>We would like to do our best for you; therefore, we would like to know: Might you be interested in a space? How many m<sup>2</sup>, would you like to have at your disposal? Would you like to have a place in the stadium? Would you rather have an area, outside, in connection with the entrance to the stadium? Will you need electricity?</p>	<p>Liebe mögliche Standmieter</p> <p>Wir sind weit mit den Vorbereitungen für die WUSV Weltmeisterschaft 2018 in Randers</p> <p>Wir werden eine "Ladenstrasse" im Stadion einrichten. Sie wird übergedeckt und abgeschirmt mit Trennwänden aus Netz.</p> <p>Die Platzierung ist zwischen den Speisegaststätten und mit direktem Ausblick zum Felde des Wettbewerbs.</p> <p>Unser Plan ist ein Preis pro m<sup>2</sup> von 50 Euro für alle Tage, aber der Preis ist unsicher und kann reduziert werden.</p> <p>Wir möchten es so gut wie möglich für Sie machen, und deshalb möchten wir gerne wissen: Wären Sie in einem Stand interessiert? Wie viele m<sup>2</sup> brauchen Sie? Möchten Sie einen Stand im Stadion haben? Möchten Sie lieber einen Stand ausser dem Stadion haben, draussen, aber in Verbindung mit dem Eingang? Brauchen Sie Strom?</p>